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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/11 

konané dne 12.06.2024 

 

Přítomni: Mgr. Beránek Josef, MVDr. Bonková Klára (dřívější odchod 19:17 hod.), Ciboch Pavel, 

Češpivo Jakub, DiS., Češpivová Daria, PhDr. Foglarová Zuzana (dřívější odchod 20:00 hod.), Hájková 

Jana, BBA, Ing. Herian Milan, Ing. Janáčková Alexandra, Ing. Jukl Jindřich (dřívější odchod 20:08 

hod.), Bc. Kočí Jaroslav, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk, Stára 

Richard, Mgr. Stýblo Ladislav, Bc. Šebek Jiří, Mgr. Štěpánková Hana (pozdní příchod 17:20 hod.), Mgr. 

Štrobová Alena, prof. ak.mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. (dřívější odchod 18:56 hod.), Ing. Wágner 

Pavel (dřívější odchod 19:42 hod.), Ing. Žídek Ondřej (dřívější odchod 20:00 hod.) 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Lodrová Kateřina, Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA,  

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Lukšová Frantová Barbora, tajemnice 

vedoucí odborů (Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Brzkovská Monika, Ing. Hejkrlík Milan, Bc. Šimáček 

Vojtěch, Mgr. Kazda Viktor, Ing. Měšťan Richard), za odbor ekonomický Nováková Kateřina, za odbor 

informatiky Krušina David, Prokůpková Karolína, za odbor kanceláře úřadu Prchalová Miluše a 

Jandová Andrea 

 
Starosta Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na jedenáctém zasedání Zastupitelstva MČ Praha 

20, které zahájil v 17:04 hodin ve Chvalské stodole. Starosta upozornil, že z jednání je pořizován 

audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu zákona č.  131/2000 

Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání zasedání byla zveřejněna obvyklým způsobem a včas. Podle 

prezenční listiny bylo přítomno 21 zvolených členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Omluveni jsou Jiří Beneda, Kateřina Lodrová a Petr Růžička. Hana Štěpánková přijde 

na zasedání později. Materiály obdrželi zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je Andrea 

Jandová. Starosta určil za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – Dariu Češpivovou a Richarda 

Stáru. Navrhovaní souhlasili. Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod starosta informoval o: 

- proběhlých volbách do Evropského parlamentu ve dnech 7.-8.6.2024. Poděkoval všem, kteří se na 

přípravách a průběhu voleb podíleli vč. členů v okrskových komisích  

- plánovaných rekonstrukcích na objektech příspěvkových organizací v letních měsících    

- zahájení rekonstrukce ul. Chvalkovická v měsíci srpnu 

- stavbě tělocvičny Jívanská, která pokračuje dle plánovaného harmonogramu 

- financování tělocvičny, které bude kryto z dotačních prostředků v plné výši 
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1. Schválení programu 

Program zasedání byl schválen Radou dne 30.5.2024. 

Starosta předložil návrh programu v upraveném znění, a to doplnění bodů: 

1. „Informace k úkolu ZMČ č. ZMC/10/21/0019/24 ze dne 17. 4. 2024“, týkající se prověření možnosti 

pronájmu budovy Divadla Horní Počernice společnosti JT PROMOTION s.r.o.  Návrh byl zaslán všem 

zastupitelům emailem v den konání zasedání ZMČ Praha 20. 

Tento bod bude navržen k zařazení do bodu 6: Různé jako bod 6.03 

2. „Informace o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20“ a možnost dalšího 

dovolení. 

 

Starosta požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění nebo změnu programu a otevřel 

rozpravu. 

J. Hájková navrhla zařadit do programu „Návrh místní úpravy provozu v ul. Slatiňanská“ a zařadit ho 

jako bod 3.01. Původní body 3.01 a 3.02 budou přečíslovány na body 3.02 a 3.03 

Další návrhy nebyly předloženy. 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová 

Po ukončení rozpravy nechal starosta hlasovat o doplnění bodu 3.01 Návrh místní úpravy provozu v ul. 

Slatiňanská: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (16%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Zařazení bodu 3.01 bylo schváleno. 

 

Starosta nechal hlasovat o upraveném návrhu programu jako o celku: 
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo všech 21 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a 

nikdo se nezdržel hlasování. Upravený program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

 

 

1 

1. Schválení programu 

2. Majetek 

Záměr odejmutí pozemků pod tělesem místní komunikace III. třídy v 

ulici Božanovská v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze správy MČ 

Praha 20 

 

 

2.01 

 

 

BJ/0397/2024 

2 

Záměr svěření pozemku parc. č. 4377/10, parc. č. 4377/12 a parc. č. 

4377/19 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, do správy MČ Praha 

20 

2.02 BJ/0396/2024 

 

3 

3. Územní rozvoj 

Návrh místní úpravy provozu v ul. Slatiňanská 

 

3.01 

 

BJ/0444/2024 

4 
Informace k pozemku parc. č. 4417/3 ohledně jeho potencionálního 

využití a možnostech a limitech využití dotčeného území. 
3.02 BJ/0407/2024 

5 
Informace o konání veřejného projednání návrhu změny územního plánu 

Z 3575 - upřesnění evidování speciálních kódů míry využití území S 
3.03 BJ/0409/2024 

 

6 

4. Finance, rozpočet 

Závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2023 

 

4.01 

 

BJ/0413/2024 

7 
Informace o rozpočtových opatřeních č.13 - č.21 schválené Radou 

městské části Praha 20 v roce 2024 
4.02 BJ/0414/2024 
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8 
Informace o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 

20 
4.03 BJ/0440/2024 

 

 

9 

6. Dotace 

- sociální 

Žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální 

oblasti na projekt "Následná a rehabilitační péče v LRS Chvaly" 

 

 

5.01 

 

 

BJ/0300/2024 

10 
Žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální 

oblasti na projekt "Pečovatelská služba" 
5.02 BJ/0302/2024 

11 
Žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální 

oblasti na projekt "Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly" 
5.03 BJ/0301/2024 

 

12 

- sport 

Žádost spolku BikeRanch Team z.s. o individuální dotaci v oblasti 

sportu na projekt "BikeRanch Team – Juniorský cyklistický oddíl – 

Startovné A teamu" 

 

5.04 

 

BJ/0335/2024 

13 

Žádost spolku PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION z.s. o 

individuální dotaci v oblasti sportu na podporu bojových sportů a 

sebeobrany 

5.05 BJ/0336/2024 

14 

Žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. 

o individuální dotaci v oblasti sportu na obnovu a pořízení sportovního 

vybavení, všestranný sport dětí a mládeže, reprezentaci na turnajích a 

závodech 

5.06 BJ/0352/2024 

 

15 

- kultura 

Žádost spolku Mumraj z.s. o individuální dotaci v oblasti kultury na 

podporu akcí pro rodiny v Horních Počernicích 

 

5.07 

 

BJ/0349/2024 

16 

Žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. 

o individuální dotaci v oblasti kultury na skautské akce během roku, 

akce pro rodiče a veřejnost, vstupy na kulturní akce a výstavy 

5.08 BJ/0351/2024 

 

17 

- jiné 

Žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. 

o individuální dotaci v oblasti jiné na obnovu a pořízení vybavení, 

údržbu Chvalského lomu, okolí kluboven a samotných kluboven, 

kvalifikace a vzdělávání vedoucích, dopravu na výjezdní zasedání, 

vybavení na tábory a akce během školního roku 

 

5.09 

 

BJ/0350/2024 

18 Informace o jednání ve věci měřícího zařízení společnosti Agdata s.r.o. 6.01 BJ/0416/2024 

19 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 6.02 BJ/0406/2024 

20 Informace k úkolu ZMČ č. ZMC/10/21/0019/24 ze dne 17. 4. 2024 6.03 BJ/0442/2024 

           7. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

18:00 - 18:30 hodin – Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 
2. Majetek 

2.01 Záměr odejmutí pozemků pod tělesem místní komunikace III. třídy v ulici Božanovská v k. 

ú. Horní Počernice, obec Praha, ze správy MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/58/6/0251/24 ze dne 16.5.2024 je ZMČ předkládán k vyjádření záměr 

odejmutí pozemků umístěných pod tělesem místní komunikace III. třídy v ulici Božanovská v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha, ze správy MČ Prahy 20. 

 

Diskuse: J. Šebek, H. M. Moravcová 

Po ukončení diskuse přečetla H. M. Moravcová návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/1/0020/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

s odejmutím pozemků pod tělesem místní komunikace III. třídy v ulici Božanovská v rozsahu: 

- část pozemku parc. č. 4544/6 o výměře cca 819 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – dálnice 

- část pozemku parc. č. 4544/7 o výměře cca 60 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – dálnice 

- pozemek parc. č. 4550/11 o výměře 41 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

dálnice 

- pozemek parc. č. 4550/12 o výměře 334 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití 

– dálnice, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze svěřené správy MČ Prahy 20.   

2) ukládá 

požádat Magistrát hl. města Prahy, Odbor evidence majetku, o odejmutí pozemků pod tělesem 

místní komunikace III. třídy v ulici Božanovská ze svěřené správy MČ Prahy 20 v rozsahu: 

- část pozemku parc. č. 4544/6 o výměře cca 819 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – dálnice 

- část pozemku parc. č. 4544/7 o výměře cca 60 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – dálnice 

- pozemek parc. č. 4550/11 o výměře 41 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 
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dálnice 

- pozemek parc. č. 4550/12 o výměře 334 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití 

– dálnice, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha.   

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 28.06.2024     

 
2.02 Záměr svěření pozemku parc. č. 4377/10, parc. č. 4377/12 a parc. č. 4377/19 vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, do správy MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/59/20/0286/24 ze dne 30.5.2024 je ZMČ předkládán k vyjádření záměr 

svěření pozemků pod tělesem místních komunikací v k. ú. Horní Počernice: - pozemek parc. č. 4377/10 

o výměře 1583 m2 , druh pozemku – orná půda, v ulici Ke Starým rybníkům a Zárybnická - pozemek 

parc. č. 4377/12 o výměře 334 m², druh pozemku – orná půda, a pozemek parc. č. 4377/19 o výměře 

126 m2 , druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, v ulici K Rybárně a v 

budoucí ulici Na Myšině, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha. Účelem svěření je sjednocení správy 

k nemovitostem jednoho funkčního celku, tj. pozemků a stavby na pozemku umístěné. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 
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Usnesení číslo: ZMC/11/2/0021/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

se svěřením:  

-   pozemku parc. č. 4377/10 o výměře 1583 m2, druh pozemku – orná půda  

-   pozemku parc. č. 4377/12 o výměře 334 m2, druh pozemku – orná půda  

- pozemku parc. č. 4377/19 o výměře 126 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití 

– ostatní komunikace, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, do správy Městské části Prahy 

20. 

2) ukládá 

požádat Magistrát hl. města Prahy, Odbor evidence majetku o svěření: 

-   pozemku parc. č. 4377/10 o výměře 1583 m2, druh pozemku – orná půda  

-   pozemku parc. č. 4377/12 o výměře 334 m2, druh pozemku – orná půda  

- pozemku parc. č. 4377/19 o výměře 126 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

ostatní komunikace, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, do správy Městské části Prahy 20. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 28.06.2024     

 
3. Územní rozvoj 

3.01 Návrh místní úpravy provozu v ul. Slatiňanská 

Materiál předložila Jana Hájková, BBA 

Jedná se o změnu vyhlášenou veřejnou vyhláškou na stanovení místní úpravy provozu na pozemní 

komunikaci ulice Slatiňanská, v úseku od křižovatky s ul. Zábrodí a ul. Zámezí po křižovatku s ul. 

Božanovská. 

V 17:20 hod. přišla na zasedání zastupitelka Hana Štěpánková. 

Diskuse: R. Stára, J. Hájková, občan J. Švejda, P. Měšťan, H. M. Moravcová přečetla znění veřejné 

vyhlášky vyvěšené na úřední desce a upozornila, že nařízení vydal příslušný silniční správní úřad, 

nikoliv samospráva. 

Pokračovala diskuse: Z. Mucha, V. Šimáček (vedoucí OMH), občan V. Hošek 

J. Hájková přečetla návrh usnesení, který byl ve spolupráci s Návrhovým výborem ZMČ Praha 20 

upraven, a to následovně:   

ZMČ Praha 20 

1) bere na vědomí informaci zveřejněnou na úřední desce ohledně místní úpravy provozu na pozemní 

komunikaci ul. Slatiňanská 

2) ukládá RMČ Praha 20 zorganizovat schůzku s občany v ul. Slatiňanská za účasti místostarosty R. 

Stáry do 25.6.2024 

 

Technická poznámka: L. Stýblo 

 

Starosta nechal o usnesení hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 
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 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Proti 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 14 (56%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 7 (28%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

Usnesení číslo: ZMC/11/3/0033/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci zveřejněnou na úřední desce ohledně místní úpravy provozu na pozemní 

komunikaci ul. Slatiňanská 

2) ukládá 

zorganizovat schůzku s občany v ul. Slatiňanská za účasti místostarosty R. Stáry do 25.6.2024 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 25.06.2024     

 
3.02 Informace k pozemku parc. č. 4417/3 ohledně jeho potencionálního využití a možnostech a 

limitech využití dotčeného území. 

Materiál předložil Ing. Jindřich Jukl, radní 

 

Usnesením číslo ZMC/8/2/0102/23 ze dne 22.11.2023 schválilo ZMČ P20 uzavření Smlouvy o 

spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktur k investičnímu záměru "Zahradní čtvrť 

Robotnice" se společnostmi BH realty, a.s., Farmes development, spol. s r.o., RE Investments, s.r.o. a 

Waltham Investment, s.r.o. Zároveň usnesením ZMČ P20 číslo ZMC/8/3/0103/23 ze dne 22.11.2023 

bylo uloženo RMČ analyzovat dokumenty k pozemku č. 4417/13 ohledně jeho potenciálního využití 

jako park (včetně historických materiálů) a informovat ZMČ o možnostech a limitech využití dotčeného 

území pro systém městské zeleně. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Diskuse: J. Šebek, P. Měšťan 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informace k pozemku parc. č. 4417/13 v k.ú. Horní Počernice v lokalitě 

Robotnice ohledně jeho možného využití. 

 

 
V 18:04 hod. starosta oznámil, že je vymezený čas pro Dotazy a interpelace z řad veřejnosti 

nezastupitelů a předal slovo občanům. 

 

V. Hošek vyjádřil se k bodu programu 5.03 dotace pro LRS ve smyslu, že tato společnost by měla 

platební vztahy řešit v rámci zdravotních pojišťoven, nebo přes Ministerstvo zdravotnictví 

prostřednictvím MHMP a nezatěžovat komunální rozpočet. 

Investice budou třeba např. do nového propojení Horních Počernic u IKEA, zmínil. 

 

Na vyjádření k dotacím z rozpočtu MČ pro LRS nesouhlasně reagovali P. Měšťan, H. M. Moravcová, 

A. Štrobová a  P. Wágner. 

 

J. Švejda navázal na zmínku V. Hoška ohledně „propichu“ u IKEA. 

Zmínil se o článku od mluvčího Ředitelství silnic a dálnic J. Rýdla vč. obrázku mostu uveřejněném v 

Hornopočernickém zpravodaji a sdělil, že se dle něho neuvažuje o žádném „propichu“, ale o stavbu 

klasického silničního mostu.  Znovu zopakoval, že k žádnému „propichu“ nedojde, protože vzhledem 

k terénu a situaci jaká tam je, by to bylo velice nákladné. 

 

Starosta reagoval, že nemá obavy ohledně „propichu“ resp. mostní konstrukce, bude se dělat stejným 

způsobem, jakým se opravoval most na Chlumecké. 

R. Stára doplnil, že na posledním jednání na ŘSD o mostu (podjezdu) týkající se sjezdu u IKEA, je 

zařazen do D0 510 a měl by být budován nezávisle na vývoji Robotnice. 

 

Dále apeloval na Radu, aby znovu začala komise dopravy fungovat samostatně. 

Komise dopravy, která kdysi fungovala, byla zrušena, nebyla stanovena, zápisy nejsou k dispozici na 

webu. Nechápe, proč se sloučila doprava, vzhledem k problematické dopravní situaci v Horních 

Počernicích.   

 

V. Hošek vyjádřil svůj názor k technologii plánovaných protihlukových opatření v rámci výstavby 

pražského okruhu. 

Starosta reagoval, že technologie v rámci protihlukových opatření jde rychle dopředu. Zmínil se o tzv. 

pohlťových stěnách, které pohlcují zvuk. 

Vysvětlil, že zatrubnění nebo tunel nebude realizován. Vzhledem k neustálým připomínkám občanů, 

spolků do územních řízení, se realizace protihlukových opatření oddaluje. 

 

Nikdo další z občanů se s dotazem nepřihlásil. Starosta konstatoval, kdyby někdo z občanů dorazil, 

dostane samozřejmě možnost vystoupit se svým příspěvkem. 

 

 
3.03 Informace o konání veřejného projednání návrhu změny územního plánu Z 3575 - upřesnění 

evidování speciálních kódů míry využití území S 

Materiál předložil Ing. Jindřich Jukl, radní 

 

MČ Praha 20 obdržela dne 16.5.2024 od Odboru územního rozvoje MHMP oznámení o konání 

veřejného projednání návrhu samostatně pořizované změny Územního plánu sídelního útvaru hlavního 

města Prahy č. Z 3575/00. Informace o změně byla projednána Radou městské části dne 30.5.2024, která 

přijala usnesení pod číslem RMC/59/34/0298/24, ve kterém Rada konstatuje, že neshledává k 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

10 

 

navrhované změně územního plánu důvod k připomínkám. Proto je Zastupitelstvu městské části v dané 

věci pouze předkládána informace. Výše uvedená změna je pořizována zkráceným postupem pořizování 

podle § 55a a 55 b stavebního zákona. Veřejné projednání se bude konat dne 18.6.2024 od 10.30 hod. 

na adrese CAMP – amfiteátr, Vyšehradská 51, Praha 2. Současně bude veřejné projednání přenášeno 

prostřednictvím on-line streamované videokonference na níže uvedené internetové adrese. 

https://vimeo.com/event/4285368/fb85e1967d. Nejpozději do 7 dnů ode dne veřejného projednání, tj. 

do 25.6.2024 včetně, lze uplatnit stanoviska, připomínky a námitky k vystavenému návrhu Změny ÚP. 

Ke stanoviskům, připomínkám a námitkám podaným po této lhůtě se nepřihlíží. Vyjadřování se k návrhu 

územně plánovací dokumentace, včetně změn územního plánu, je podle zákona o hlavním městě Praze 

v kompetenci zastupitelstva městské části. Podle ZMČ P20 usnesením číslo ZMC/18/5/0022/17 ze dne 

27.02.2017 schválených pravidel Projednávání územně plánovací dokumentace v Zastupitelstvu MČ 

Praha 20 je RMČ uloženo předkládat ZMČ Praha 20 pro informaci i obsah pořizované změny územně 

plánovací dokumentace hlavního města Prahy, která se dotýká území MČ Praha 20 pozitivně nebo 

neutrálně. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o konání veřejného projednání návrhu změny územního plánu 

hlavního města Prahy Z 3575/00, která se týká upřesnění evidování speciálních kódů míry využití území 

S. 

 
4. Finance, rozpočet 

4.01 Závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2023 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Projednání závěrečného účtu vyplývá ze zákonů č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů a č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze (§39), ve znění 

pozdějších předpisů.  

Závěrečný účet je zpracován v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů (§ 17, zákon č. 250/2000 Sb.). Zákon stanovuje obsah závěrečného účtu a náležitosti 

jeho schvalování. Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením: a) souhlasu s celoročním 

hospodařením, a to bez výhrad, nebo b) souhlasu s výhradami, na základě, nichž přijme MČ opatření 

potřebná k nápravě zjištěných chyb a nedostatků RMČ Praha 20 na svém jednání dne 30.5.2024 

schválila návrh závěrečného účtu za rok 2023 a souhlasila s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

Výsledkem hospodaření MČ Praha 20 za rok 2023 je schodek ve výši 17.824.470,97 Kč. Je to rozdíl 

příjmů (po konsolidaci) ve výši 270.543.501,46 Kč a výdajů (po konsolidaci) ve výši 288.367.972,43 

Kč. Tento schodek byl kryt čerpáním finančních prostředků (úspory) z minulých období. Stav finančních 

prostředků na všech účtech MČ Praha 20 k 31.12.2023 činil 125.405.863,74 Kč. V závěrečném účtu 

jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů dle položek rozpočtové skladby, údaje o 

finančních operacích, o hospodaření s majetkem, tvorba a použití peněžního fondu. Magistrát hl. m. 

Prahy provedl přezkoumání hospodaření MČ Praha 20 za rok 2023, které se uskutečnilo formou dílčích 

přezkoumání hospodaření. Konečná zpráva byla MČ předána dne 9.5.2024 (viz příloha č. 6). Na základě 

výsledků přezkoumání hospodaření MČ za rok 2023, ve smyslu zákona č. 420/2004 Sb. (zejména 

ustanovení § 2 a 3), odbor kontrolních činností MHMP konstatoval, že nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. Při přezkoumání hospodaření za rok 2023 nebyla zjištěna žádná rizika, která by mohla mít 

negativní dopad na hospodaření MČ v budoucnosti. Materiál návrhu závěrečného účtu za rok 2023 byl 

projednán na jednání finančního výboru. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/6/0022/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

že při přezkoumání hospodaření MČ Praha 20 za rok 2023 nebyly zjištěny chyby a nedostatky 

ve smyslu ustanovení §10 odst. 3 písm. c) zákona č. 420/2004 Sb. Dále, že při přezkoumání 

hospodaření za rok 2023 nebyla zjištěna žádná rizika, která by mohla mít negativní dopad na 

hospodaření MČ v budoucnosti (viz příloha č. 6 - Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 

MČ za rok 2023) 

2) bere na vědomí 

že návrh závěrečného účtu MČ Praha 20 za rok 2023 byl projednán finančním výborem 

3) schvaluje 

závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2023 a souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad 

4) ukládá 

zveřejnit závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2023 včetně příloh do 30 dnů ode dne jeho 

schválení na úřední desce MČ Praha 20 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 12.07.2024     

 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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4.02 Informace o rozpočtových opatřeních č.13 - č.21 schválené Radou městské části Praha 20 v 

roce 2024 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 13 - č. 21, která byla schválená 

Radou městské části Praha 20 v roce 2024. 

 

 
4.03 Informace o rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu MČ Praha 20 je předkládána k informaci rezignace Mgr. Kateřiny Lodrové na členství 

ve Finančním výboru Zastupitelstva MČ Praha 20, kterou zaslala dne 11.6.2024. 

 

P. Měšťan navrhl jako člena Finančního výboru za Mgr. Kateřinu Lodrovou zvolit pana Jaromíra 

Hukala. 

 

Diskuse: J. Hájková, P. Měšťan 

Další návrhy nebyly předloženy. 

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/8/0023/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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1) bere na vědomí 

rezignaci člena Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20, Mgr. Kateřiny Lodrové, 

kterou zaslala dne 11.6.2024. 

2) volí 

členem Finančního výboru Zastupitelstva městské části Praha 20 Jaromíra Hukala 

3) ukládá 

- informovat Mgr. Kateřinu Lodrovou, že ZMČ Praha 20 vzalo její rezignaci na vědomí 

- informovat Jaromíra Hukala o jeho zvolení členem Finančního výboru ZMČ Praha 20 

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu    

Termín: 14.06.2024     

 

4) ukládá 

provést změny ve složení členů Finančního výboru na webových stránkách městské části 

Zodpovídá  

1. Odbor informatiky  

Termín: 14.06.2024     

 

 
5. Dotace 

- sociální 

5.01 Žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální oblasti na projekt 

"Následná a rehabilitační péče v LRS Chvaly" 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Jedná se o žádost LRS Chvaly o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 150.000, - Kč na projekt „Následná a rehabilitační péče v LRS 

Chvaly“. 

H. M. Moravcová předkládá návrh ve variantě „A“ a poskytnutí dotace ve výši 120 tis. Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/9/0024/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální oblasti na projekt 

"Následná a rehabilitační péče v LRS Chvaly" ve výši 150.000, - Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci LRS Chvaly o.p.s. na projekt "Následná 

a rehabilitační péče v LRS Chvaly" ve výši 120.000, - Kč, a to na materiálové a nemateriálové 

náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0047 

4) ukládá 

informovat žadatele, organizaci LRS Chvaly o.p.s., o usnesení Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ve věci poskytnutí dotace na projekt "Následná a rehabilitační péče v LRS Chvaly" 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 12.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 

organizaci LRS Chvaly o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 24805807, na 

projekt "Následná a rehabilitační péče v LRS Chvaly" 

Zodpovídá  

2. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 12.07.2024     



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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5.02 Žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální oblasti na projekt 

"Pečovatelská služba" 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Jedná se o žádost LRS Chvaly o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 50.000, - Kč na projekt „Pečovatelská služba“. 

H. M. Moravcová předkládá návrh ve variantě „A“ a poskytnutí dotace ve výši 20 tis. Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/10/0025/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální oblasti na projekt 

"Pečovatelská služba" ve výši 50.000, - Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci LRS Chvaly o.p.s. na projekt 

"Pečovatelská služba" ve výši 20.000, - Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0048 

4) ukládá 

informovat žadatele, organizaci LRS Chvaly o.p.s., o usnesení Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ve věci poskytnutí dotace na projekt "Pečovatelská služba" 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 12.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 s 

organizací LRS Chvaly o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, IČO: 

24805807 na projekt "Pečovatelská služba" 

Zodpovídá  

2. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 12.07.2024     

 

 
5.03 Žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální oblasti na projekt 

"Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly" 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Jedná se o žádost LRS Chvaly o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 60.000,- Kč na projekt „Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly 

“. 

H. M. Moravcová předkládá návrh ve variantě „A“ a poskytnutí dotace ve výši 30 tis. Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/11/0026/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace LRS Chvaly o.p.s. o individuální dotaci v sociální oblasti na projekt 

"Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly" ve výši 60.000, - Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci LRS Chvaly o.p.s. na projekt "Terénní 

zdravotní péče při LRS Chvaly" ve výši 30.000, - Kč, a to na materiálové a nemateriálové 

náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0049 

4) ukládá 

informovat žadatele, organizaci LRS Chvaly o.p.s., o usnesení Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ve věci poskytnutí dotace na projekt "Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly" 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 12.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 s 

organizací LRS Chvaly o.p.s., Stoliňská 920, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, IČO: 

24805807, na projekt "Terénní zdravotní péče při LRS Chvaly" 

Zodpovídá  

2. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 12.07.2024     

 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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- sport 

J. Kočí navrhl sloučení rozpravy a hlasování „en bloc“ k bodům 5.04 – 5.06 vč. 

Starosta nechal o tomto procedurálním návrhu hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Nehlasoval 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Procedurální návrh na sloučení rozpravy a hlasování „en bloc“ k bodům 5.04 – 5.06 vč. byl přijat. 

 

Bc. J. Kočí postupně předložil body 5.04, 5.05 a 5.06 ve variantě „A“, které se týkají poskytnutí 

individuálních dotací v oblasti sportu. 

5.04 BikeRanch Team z.s. – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu" – návrh na poskytnutí 

dotace 60 tis. Kč 

5.05 PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION, z.s., na bojové sporty a sebeobranu. 

– návrh na poskytnutí dotace 5 tis. Kč 

5.06 Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. na obnovu a pořízení sportovního 

vybavení, všestranný sport dětí a mládeže, reprezentaci na turnajích a závodech – návrh na poskytnutí 

dotace 13 tis. Kč 

 

Starosta k předloženým bodům otevřel rozpravu. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. 

Po ukončení rozpravy předkladatel přečetl předložené návrhy usnesení ve variantě „A“ k bodům 5.04, 

5.05 a 5.06 a starosta nechal hlasovat „en bloc“: 

   Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ k bodům 5.04 – 5.06 vč. byla schválena. 

 

5.04 Žádost spolku BikeRanch Team z.s. o individuální dotaci v oblasti sportu na projekt 

"BikeRanch Team – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu" 

Materiál předložil Bc., Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost spolku BikeRanch Team, z.s., Křovinovo nám. 6/6, Praha 9 – Horní Počernice o 

poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 360.000, - Kč na podporu 

projektu „BikeRanch Team – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu“. 

 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno viz hlasování „en bloc“. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/12/0027/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku BikeRanch Team z.s. o individuální dotaci v oblasti sportu na projekt 

„BikeRanch Team – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu" ve výši 360.000, 

- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku BikeRanch Team z.s. na projekt "BikeRanch 

Team – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu" ve výši 60.000, - Kč, a to na osobní, 

materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0073 

4) ukládá 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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informovat žadatele, spolek BikeRanch Team z.s., o usnesení Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ve věci poskytnutí individuální dotace na podporu projektu "BikeRanch Team – 

Juniorský cyklistický oddíl – Startovné A teamu" 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 19.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem BikeRanch Team z.s., Křovinovo náměstí 6/6, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 

677 78 241, na podporu projektu "BikeRanch Team – Juniorský cyklistický oddíl – Startovné 

A teamu" 

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 19.07.2024     

 

 
5.05 Žádost spolku PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION z.s. o individuální dotaci v 

oblasti sportu na podporu bojových sportů a sebeobrany 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost spolku PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION, z.s., Šplechnerova 890/38, 

Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve 

výši 460.000, - Kč na bojové sporty a sebeobranu. 

 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno viz hlasování „en bloc“. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/13/0028/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION z.s. o individuální 

dotaci v oblasti sportu na podporu bojových sportů a sebeobrany ve výši 460.000, - Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku PTÁČKOVI CZECH COMBAT 

FEDERATION z.s. na podporu bojových sportů a sebeobrany ve výši 5.000, - Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0055 

4) ukládá 

informovat žadatele, spolek PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION z.s., o usnesení 

Zastupitelstva městské části Praha 20 ve věci poskytnutí individuální dotace na podporu 

bojových sportů a sebeobrany  



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 31.07.2023     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se spolkem 

PTÁČKOVI CZECH COMBAT FEDERATION z.s., Šplechnerova 890/38, 193 00 Praha 9 - 

Horní Počernice, IČO: 19773277, na podporu bojových sportů a sebeobrany  

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 31.07.2023     

 

 
5.06 Žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o individuální dotaci 

v oblasti sportu na obnovu a pořízení sportovního vybavení, všestranný sport dětí a mládeže, 

reprezentaci na turnajích a závodech 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 

860/4, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 

72.000, - Kč na obnovu a pořízení sportovního vybavení, všestranný sport dětí a mládeže, reprezentaci 

na turnajích a závodech. 

 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno viz hlasování „en bloc“. 

  

Usnesení číslo: ZMC/11/14/0029/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o individuální 

dotaci v oblasti sportu na obnovu a pořízení sportovního vybavení, všestranný sport 

dětí a mládeže, reprezentaci na turnajích a závodech ve výši 72.000, - Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní 

Počernice, z.s. na obnovu a pořízení sportovního vybavení, všestranný sport dětí a mládeže, 

reprezentaci na turnajích a závodech ve výši 13.000, - Kč, a to na materiálové a nemateriálové 

náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0080 

4) ukládá 

informovat žadatele, spolek Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o 

usnesení Zastupitelstva městské části Praha 20 ve věci poskytnutí dotace na obnovu a pořízení 

sportovního vybavení, všestranný sport dětí a mládeže, reprezentaci na turnajích a závodech 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 19.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 860/4, 

193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 63834910, na obnovu a pořízení sportovního vybavení, 

všestranný sport dětí a mládeže, reprezentaci na turnajích a závodech 

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 19.07.2024     

 

 
- kultura  

5.07 Žádost spolku Mumraj z.s. o individuální dotaci v oblasti kultury na podporu akcí pro rodiny 

v Horních Počernicích 

Materiál předložil Mgr. Ladislav Stýblo, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Mumraj z.s., Mezilesí 2058/6, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí 

individuální dotace v oblasti kultury z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 77.000, - Kč na podporu akcí pro 

rodiny v Horních Počernicích. 

L. Stýblo předkládá návrh ve variantě „A“ a poskytnutí dotace ve výši 70 tis. Kč, a to na osobní, 

materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatel přečetl návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/15/0030/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Mumraj z.s. o poskytnutí individuální dotace v oblasti kultury na podporu 

akcí pro rodiny v Horních Počernicích ve výši 77.000, - Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Mumraj z.s. na podporu akcí pro rodiny v 

Horních Počernicích ve výši 70.000, - Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0081 

4) ukládá 

informovat žadatele, spolek Mumraj z.s., o usnesení Zastupitelstva městské části Praha 20 ve 

věci poskytnutí dotace na podporu akcí pro rodiny v Horních Počernicích 

Zodpovídá  

1. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady  

Termín: 19.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Mumraj z.s., Mezilesí 2058, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, IČO: 70104212, na 

podporu akcí pro rodiny v Horních Počernicích 

Zodpovídá  

2. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady  

Termín: 19.07.2024     

 

 
5.08 Žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o individuální dotaci 

v oblasti kultury na skautské akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost, vstupy na kulturní 

akce a výstavy 

Materiál předložil Mgr. Ladislav Stýblo, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 

860/4, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 

67.000, - Kč na podporu skautských akcí během roku, akce pro rodiče a veřejnost, vstupy na kulturní 

akce a výstavy 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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L. Stýblo předkládá návrh ve variantě „A“ a poskytnutí dotace ve výši 57 tis. Kč, a to na materiálové a 

nemateriálové náklady. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatel přečetl návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/16/0031/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o individuální 

dotaci v oblasti kultury na skautské akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost, 

vstupy na kulturní akce a výstavy ve výši 67.000, - Kč 

• kartu žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní 

Počernice, z.s. na skautské akce během roku, akce pro rodiče a veřejnost, vstupy na kulturní 

akce a výstavy ve výši 57.000, - Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0079 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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4) ukládá 

informovat žadatele, spolek Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o 

usnesení Zastupitelstva městské části Praha 20 ve věci žádosti o dotaci na skautské akce během 

roku, akce pro rodiče a veřejnost, vstupy na kulturní akce a výstavy 

Zodpovídá  

2. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady  

Termín: 19.07.2024     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 860/4, 

193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 63834910, na skautské akce během roku, akce pro 

rodiče a veřejnost, vstupy na kulturní akce a výstavy 

Zodpovídá  

2. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady  

Termín: 19.07.2024     

 

 
- jiné  

5.09 Žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o individuální dotaci 

v oblasti jiné na obnovu a pořízení vybavení, údržbu Chvalského lomu, okolí kluboven a 

samotných kluboven, kvalifikace a vzdělávání vedoucích, dopravu na výjezdní zasedání, vybavení 

na tábory a akce během školního roku 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Jedná se o žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 

860/4, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 

222.000, - Kč na obnovu a pořízení vybavení, údržbu Chvalského lomu, okolí kluboven a samotných 

kluboven, kvalifikace a vzdělávání vedoucích, dopravu na výjezdní zasedání, vybavení na tábory a akce 

během školního roku. 

H. M. Moravcová předkládá návrh ve variantě „A“ a poskytnutí dotace ve výši 43 tis. Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variante „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/17/0032/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o individuální 

dotaci v oblasti jiné na obnovu a pořízení vybavení, údržbu Chvalského lomu, okolí 

kluboven a samotných kluboven, kvalifikace a vzdělávání vedoucích, dopravu na 

výjezdní zasedání, vybavení na tábory a akce během školního roku ve výši 222.000, - 

Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2024 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Junák – český skaut, středisko Oheň Horní 

Počernice, z.s. na obnovu a pořízení vybavení, údržbu Chvalského lomu, okolí kluboven a 

samotných kluboven, kvalifikace a vzdělávání vedoucích, dopravu na výjezdní zasedání, 

vybavení na tábory a akce během školního roku ve výši 43.000, - Kč, a to na materiálové a 

nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. S/30/2024/0083 

4) ukládá 

informovat žadatele, spolek Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. o 

usnesení Zastupitelstva městské části Praha 20 ve věci poskytnutí dotace na obnovu a pořízení 

vybavení, údržbu Chvalského lomu, okolí kluboven a samotných kluboven, kvalifikace a 

vzdělávání vedoucích, dopravu na výjezdní zasedání, vybavení na tábory a akce během 

školního roku 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 19.07.2024     

 

5) ukládá 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 se 

spolkem Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s., Na Chvalské tvrzi 860/4, 

193 00, Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 63834910, na obnovu a pořízení vybavení, údržbu 

Chvalského lomu, okolí kluboven a samotných kluboven, kvalifikace a vzdělávání vedoucích, 

dopravu na výjezdní zasedání, vybavení na tábory a akce během školního roku 

Zodpovídá  

2. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 19.07.2024     

 

 
6. Různé 

6.01 Informace o jednání ve věci měřícího zařízení společnosti Agdata s.r.o. 

Materiál předložila Ing. Alexandra Janáčková, radní 

 

R. Stára doplnil informaci o jednání s ŘSD, že náš požadavek na financování měřící stanice stále trvá 

a ŘSD to bere na vědomí. Předpokládáme po zahájení stavby D0 510 

 

Diskuse: J Beránek, R. Stára, J. Hájková, P. Měšťan, občan V. Hošek, A. Janáčková, R. Měšťan 

(vedoucí OVÚR), H. M. Moravcová 

 

Technická poznámka: J. Beránek 

 

V 18:56 hod. odešel ze zasedání radní Martin Velíšek. 

 

J. Hájková navrhla prodloužit úkol na další zasedání ZMČ. A. Janáčková souhlasí pokračovat 

v jednáních a přečetla návrh usnesení. 

Starosta nechal o usnesení hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Nepřítomen 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (16%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/18/0034/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 

pokračovat v jednání: 

- ve věci měřícího zařízení společnosti Agdata s.r.o.   

- s ČHMÚ o pořízení a zprovoznění certifikované městské pozaďové stanice na území MČ 

Praha 20 a zároveň jednat s ŘSD o financování provozu této stanice v rámci kompenzačních 

opatření, tak aby zprovoznění této stanice proběhlo současně se zahájením stavebních prací na 

zkapacitnění D0 510 na 3 + 3 pruhy. O jednáních pravidelně informovat ZMČ. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 11.09.2024     

 
6.02 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu m. č. Praha 20 jsou předkládány přehledy usnesení, které byly přijaty na jednáních Rady 

m. č. Praha 20 dne 4.4., 8.4., 18.4., 29.4., 2.5., 16.5. a 30.5.2024. 

 

V 19:17 hod. odešla ze zasedání zastupitelka Klára Bonková. 

 

Diskuse: J. Šebek, P. Měšťan, H. M. Moravcová, J. Kočí, L. Stýblo, J. Hájková, B. F. Lukšová (tajemník 

ÚMČ), A. Štrobová 

 

Z proběhlé rozpravy vzešly následující úkoly: 

J. Kočí zašle všem zastupitelům schválený návrh (zadání)vítězného projektu v participativním rozpočtu 

a projekt, který byl skutečně instalován. 

 

J. Hájková požádala o zaslání seznamu lokalit rozšíření veřejného osvětlení. 

 

J. Hájková požádala o zaslání usnesení RMČ, kterým schválila finanční objem určeného na dary členům 

komisí (nezastupitelů) Rady MČ v r. 20223.  

 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
6.03 Informace k úkolu ZMČ č. ZMC/10/21/0019/24 ze dne 17. 4. 2024 

Materiál předložil Mgr. Ladislav Stýblo, radní 

 

Dne 17. 4. 2024 bylo usnesením ZMČ č. ZMC/10/21/0019/24 uložen RMČ úkol týkající se prověření 

možnosti pronájmu budovy Divadla Horní Počernice společnosti JT PRODUKTION s.r.o. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Diskuse: J. Šebek, L. Stýblo, P. Měšťan 

 

Zastupitelé vzali na vědomí podanou informaci týkající se výsledku jednání se společností JT 

PROMOTION s.r.o. ve věci možnosti pronájmu budovy Divadla Horní Počernice jako domovské scény 

pro společnost JT PROMOTION s.r.o. a případného využití letní scény Divadla Dády Stoklasy touto 

společností 

 

 
7. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

M. Herian se zeptal na aktuální informace k podjezdu Bystrá. 

Starosta odpověděl, že konkrétní informace nemá. 

 

V 19:42 hod. odešel ze zasedání zastupitel Pavel Wágner. 

 

Z. Mucha 

Rada hl. m. Prahy se vyjadřovala k návrhu Ředitelství silnic a dálnic na změnu územního plánu pro 

odpočívku pro kamiony severně od D11, v místě benzínové stanice Shell. Jaká je pozice vedení městské 

části k této odpočívce a jakým způsobem budou MČ jednat s Magistrátem hl. m. Prahy a potažmo s ŘSD 

ohledně tohoto záměru? Byla zpracována studie pro Horní Počernice východ, ve které se už variantně 

něco promítalo, ale zpracovatelé s tímto nemohli pracovat a celkově územní plán počítá se zelení v místě 

rozšíření odpočívky. Vnímá toto zásadně negativně, přijdeme o stávající cyklostezku vybudováním 

MÚK Beranka, hledáme alternativní trasu pro pěší stezku a cyklostezku do Klánovic vybudováním nové 

lávky. Ztráta komfortu dojít v klidové stopě do Klánovického lesa, D11 se přibližuje, místo toho, 

abychom se dočkali protihlukových a protiemisních opatření, tak dojde k rozšíření dálnice. Domnívá se, 

že taková odpočívka do čtvrti Praha nepatří.   

 

Starosta odpověděl, že je v rámci změny územního ÚP odpočívka Beranka směr sever, protože na 

druhou stranu do Klánovic rozšíření odpočívky ÚP splňuje, tak tam změna ÚP být nemusí.  

Odpočívka Beranka je plánována pro 60–80 kamionů. Z této odpočívky nadšeni nejsme. Do změny ÚP 

jsme dali za MČ připomínky v rámci MHMP, náměstek Hlaváček toto vnímá. Rozšíření Beranky se 

musí upravit jak prostupnost, tak i schválená studie, aby vyhovovala schválené studii Horní Počernice 

východ. 

Zásadní připomínka za MČ, pokud k rozšíření dojde, tak občané Horních Počernic nebudou mít z toho 

žádné negativní vlivy. Cíl je takový, aby kamiony nebyli vůbec vidět, bude chráněno zemním valem, 

lesem. Shrnul historii vstupu do Klánovického lesa, který byl úplně jiným směrem.  

Potvrdil, že ráz krajiny se opravdu změní – plánována je zde vysokorychlostní trať atd. 

V r. 2015 bohužel městská část nedala připomínky k EIA na zkapacitnění D11, aby byl dodržen 

biokoridor, který právě vede přes odpočívku Beranka, kde mohl být sdílený bioprostup. 

Neví, jestli TSK hl. m. Prahy sladí cyklolávku koordinací s výstavbou MÚK Beranka a ostatními 

tangentami. 

Zmínil se, že by se mohla udělat pro občany diskuse, tzv. osvěta územního a metropolitního plánu. 

Změna územního plánu je v platnosti od r. 2000, občané vědí, co se v Horních Počernicích teoreticky 

může stavět na základě platného územního plánu. 

 

Ve 20:00 odešli ze zasedání zastupitelé Zuzana Foglarová a Ondřej Žídek. 

 

Další interpelací Z. Muchy bylo upozornění na problémy v autobusové dopravě. Autobusy v zastávkách 

ne vždy zastavují. Jako příklad uvedl cestou z Černého mostu, pokud přijedou 2 autobusy na zastávky 

Chvaly, tak ten druhý vůbec nezastaví. 

Požádal o zaurgování dopravního podniku v této věci. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Starosta poděkoval za příspěvek a informoval, jak jim již bylo doporučeno, je potřeba mít konkrétní 

stížnost od občanů (kdy a kde to bylo) 

Z. Mucha odpověděl, že to bylo v úterý 11.6.2024 ve 23:29 hod. autobus č. 141 nebo 171 jedoucí 

směrem od Černého mostu zastávku Chvaly projel a nezastavil. 

 

Technická poznámka: H. Štěpánková upozornila, že podobné situace již řešila několikrát s dopravním 

podnikem, ale výsledkem bylo, že v právu nebyla. 

 

Starosta dal slovo občanovi V. Hoškovi, ale pouze pro krátký příspěvek, protože tento bod je určen pro 

dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20. Jeho příspěvek byl reakcí na vysokorychlostní trať, o které 

hovořil Z. Mucha a zmínil své obavy o velmi problematický cykloprůstup územím. Dále hovořil o síti 

vysokorychlostních železnic v Japonsku (šinkansen). 

 

Ve 20:08 hod. odešel ze zasedání radní Jindřich Jukl. 

 

Technická poznámka: D. Češpivová, M. Herian, R. Stára 

 

A. Štrobová se zeptala, zda se někdo z vedení městské části omluvil bývalé zaměstnankyni úřadu 

v soudním sporu, kdy ji soud dal za pravdu a žalovaná částka jí byla vyplacena 

Starosta požádal o odpověď tajemnici úřadu, která sdělila, že se z vedení nikdo neomluvil, neboť soudní 

spor byl veden o zaplacení dlužné částky nikoliv o omluvu. 

 

Dále se zeptala, jestli už městská část byla předem s advokátní kanceláři domluvena, že nás, de facto, 

bude zastupovat zdarma, protože nárok na odměnu by ji vznikl teprve tehdy, když by byla soudem 

přiznaná nějaká náhrada nákladů městské části. Jestli s advokátní kanceláří byla uzavřena nějaká 

smlouva, jestli byla advokátní kancelář vybrána poptávkou, nebo jakým způsobem, nebo je to nějaká 

charita. 

 

Tajemnice odpověděla, že, byli s advokátní kanceláři domluveni na tom, že odměna advokátní kanceláři 

bude vyplacena v závislosti na výši případného přísudku, tedy na případném úspěchu sporu ve věci. 

Městská část ve sporu úspěch neměla, resp. nebyl projeven ve finanční částce, která by byla přiznána 

jako náhrada nákladů řízení. Bylo domluveno, za jakých podmínek nás bude advokátní kancelář 

zastupovat. Advokátní kancelář nedostala žádnou odměnu zaplacenou. 

Advokátní kancelář oslovila tajemnice v návaznosti na reference, které měla a s ohledem na znalost 

tohoto prostředí. 

 

A. Štrobová pokračovala, že zaregistrovala odchody zaměstnanců úřadu z OHSaI, OSVŠ. Proč nejsou 

vypsána VŘ na obsazení těchto míst? V jakém časovém horizontu, např. kdy se bude vypisovat VŘ na 

rozpočtáře/ku OE?  

Komunikujete s odcházejícími zaměstnanci. Jakým způsobem se snažíte zaměstnance motivovat, aby 

na úřadě zůstali?  

Máte pocit, že jste vždy jednala korektně nebo se můžeme dočkat nějakého dalšího soudního sporu?  

Dlouhodobá pracovní neschopnost nebyla důvodem, který vás vedl k tomuto rozhodnutí? 

 

Tajemnice odpověděla: 

Nejsou vypsána výběrová řízení, bavili se pouze o tom, za jakých podmínek budeme nebo nebudeme 

vypisovat, ale předpoklad je, že budeme. 

 

Výběrové řízení na obsazení místa rozpočtáře bylo vypsáno několikrát (opakovaně), bohužel 

bezúspěšně. Tajemnice požádala o kontakt, pokud někdo z přítomných zná někoho, kdo by měl zájem 

tuto práci vykonávat. 
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K motivaci zaměstnanců odpověděla následovně: 

Je to především práce přímých nadřízených, aby komunikovali s úředníky. Odchodům nebrání, 

s některými jednala, zda by byli ochotni setrvat a za jakých podmínek.  

 

Má pocit, že jednala vždy naprosto korektně a jediný problém obecně ve veřejné správě je naprostá ne 

konkurence platů ve vztahu k soukromému prostředí a omezeným rozpočtem na mzdy 

Není si vědoma, že by někdo ukončoval pracovní poměr z důvodu dlouhodobé pracovní neschopnosti. 

Naopak byl nastaven systém, kdy se snaží již delší dobu zaměstnancům, kteří potřebují být doma 

vycházet vstříc, pakliže to jde, umožňuje se „home office“ apod.   

 

Starosta doplnil, že si vedení váží zaměstnanců na úřadě, bohužel všichni nepracují tak jak bychom si 

představovali. MČ není charita, je potřeba, aby výkony byli a zaměstnanci pracovali efektivně. Podařilo 

se získat kvalitní zaměstnance a je na to pyšný. Bránit v odchodu nikomu nebudeme, nemůžeme 

nabídnout to, co nabízí jiné instituce. 

 

J. Šebek 

1) Kdo a kdy podepsal smlouvu o spolupráci: za RD Čertousy a.s., projednáno na ZMČ dne 19.12.2022 

(pozn. zapisovatelky „Bytové domy – Rezidence Čertousy, Praha 20 – Horní Počernice“) 

2) Kdo podepsal smlouvu za MČ a za partnera – lokalita Xaverov– projednáno na ZMČ dne 14.6.2023 

(pozn. zapisovatelky „Smlouva o vzájemné spolupráci při rozvoji území lokality Xaverov“) 

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

M. Herian v souvislosti s výstavbou podjezdu Bystrá navrhl, aby zastupitelstvo přijalo usnesení 

s uložením úkolu pro RMČ Praha 20.  

Viz. níže bod 7.01 Uložení úkolu podávání informací k podjezdu Bystrá a přijaté usnesení. 

 

H. Štěpánková interpelovala ohledně nepříjemného zápachu z ČOV Čertousy, který trápí obyvatele 

v této lokalitě již mnoho let (první dochovaný záznam o zápachu z ČOV je z roku 1986).  Občanka 

z lokality Čertousy napsala na městskou část, že čistička často smrdí.  Odpověď zaslanou OŽPD 

přečetla: „ve věci zápachu jsme kontaktovali správce ČOV v Čertousích, který nám sdělil, že 

v uplynulém měsíci nebyla žádná havárie, odstávka ani neprobíhala úprava technologií. Na místě jsme 

provedli místní šetření ve dvou termínech, zápach nebyl zjištěn, je tedy vyloučeno, že by pocházel z ČOV 

Čertousy.“ 

A podle odpovědi konstatovala, že to vypadá, že si zápach v této lokalitě tvoří obyvatelé sami.  

Doplnila, že nejen v Čertousích neustále smrdí v ulici Na Staré silnici kanály, ale zápach si nikdo 

nevymýšlí. Komunikace mezi zástupci ČOV a občany nefunguje. 

 

Starosta odpověděl, že prověří u PVK a bohužel je modernizace čistírny odpadních vod oddálena až 

do r. 2028 

 

J. Hájková se zeptala, jestli dohoda o zastupování s advokátní kanceláři byla písemná? 

Tajemnice odpověděla, že dohoda byla ústní. Existuje pouze písemný dokument, kterým je plná moc 

udělená advokátní kanceláři k zastupování. 

Dále se zeptala, jestli se o finančním vyrovnání ohledně sporu bavili s AK ústně o tom, jakým způsobem 

bude AK nakládat s osobními údaji zaměstnance bavili také ústně. Jestli je to v souladu s metodikou 

našeho úřadu. Požádala o zaslání interní metodiky úřadu, neboť se domnívá, že uzavírat smlouvy tohoto 

typu ústně není správně. 

 

Tajemnice odpověděla, že ano neboť částka na náklady řízení v případě, že by byly přiznány, by se 

pohybovaly okolo 20 tis. Kč. Existuje tzv. advokátní tarif, který určuje, případně kolik náleží advokátovi 

za určitý úkon právní služby. K zastupování klienta stačí písemné udělení plné moci.  
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Tajemnice pošle interní směrnici o zadávání veřejných zakázek. Speciální metodiku na uzavírání smluv 

s advokátními kancelářemi MČ nemá.  

 

7.01 Uložení úkolu podávání informací k podjezdu Bystrá 

Ústní návrh předložil Ing. Milan Herian, zastupitel 

 

V souvislosti s výstavbou podjezdu Bystrá navrhl, aby zastupitelstvo přijalo usnesení s uložením úkolu 

pro RMČ Praha 20 a to následovně: 

ZMČ Praha 20 ukládá RMČ Praha 20 podat na zasedání zastupitelstva ústní informace o aktuální stavu 

podjezdu Bystrá. 

Starosta nechal o usnesení hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nepřítomen 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Nepřítomen 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Omluven 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Nepřítomen 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Nepřítomen 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 16 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/11/21/0035/24 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 

RMČ Praha 20 pravidelně podávat ústní informace na zasedání zastupitelstva o aktuálním stavu 

podjezdu Bystrá 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Kontrolní termín: 11.09.2024 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Ve 20:32 hod. starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ, popřál všem hezký 

večer a zasedání ukončil. 

Zápis byl vyhotoven dne 24.6.2024. 

 

 

 

 

 

.................................................. ..................................................... 

Richard Stára v. r. 

                    2. zástupce starosty 

Daria Češpivová v. r. 

zastupitelka 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Richard Stára, 2. zástupce starosty 

Daria Češpivová, zastupitelka 

Zapsala: Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 


